
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 27. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 305
Kan ministeren oplyse, om det ville kunne lade sig gøre for Københavns Zoo
at eksportere/ forære overskydende dyr væk, så det i fremtiden kan undgås at
aflive raske og rørige giraffer og løver m.m., således at man i stedet ”genbru-
ge” dyrene andre lignende steder, f.eks. i andre zoologiske haver, dyreparker
m.v., og vil ministeren arbejde på, at det bliver muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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